


En met het overreiken van de UNICA-vlag
door oud-president René Davy aan
Jan Dekker wordt het mooie Deense
congres besloten.
De vlag zal volgend jaar in Amsterdam
wapperen . . .
Jan Dekker gaat als organisator van het
nieuwe congres een jaar van enorme
inspanning tegemoet want ook ons
congres móet slagen — sterkte Jan!



Onze landgenoot Jan Dekker wordt door Wilhelm Herrmann
geïnstalleerd als president van de UNICA voor het komende jaar.



De filmkijkers konden gedurende
regelmatige pauzetijden in de tuin
discussiëren over het vertoonde werk.
Hier enkele Nederlandse congressisten
in gesprek met de maker van een der
ingezonden films.

denkt zich niet want zijn zusje gaat hem
boven alles. Hij klautert het talud af en
pakt de pop terwijl de trein al nadert
Om zich zo veilig mogelijk te stellen
gaat hij intuitief op de grond tusser
het talud en de baan liggen, waardooi
hii nipt nnrtpr Hp trp.in pp.7.npp,n kar
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